
                                                                                                                         

 

 

                                                                                  
 

 

    GREIPSTAD FOTBALL 

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV 

Til stede:  

Ole Kristian Skomedal 

Aina Berntsen 

Malene Opheim 

Heidi Lindalen 

Jan Eikså 

Kjetil Skistad 

Knut Anders Eldhuset 

Steffen Aarhus Nilsen 

Kristin Nygård Schau 

 

Forfall: 

Jardarr Lie 

 

                                                                                                                                  

Referatført: 

Brennåsen  – 29.10.17  

Emne / sak: Styremøte Greipstad fotball 

Dato: 18.10.17 
    

Nr. Sak Ansvar 

 Godkjenning av referat  Ole Kr. 

18.10.17 

Ingen kommentarer på referat fra forrige møte – godkjent.  

 Status/orientering etter forrige møte:  Ole Kr. 

  

- 25/17: Samarbeidsklubber: Årsmøte 2016 ga styret mandat til å undersøke muligheten for å inngå 

forpliktende samarbeid med en lokal klubb. Representanter i fra styret har vært i dialog med Vigør 

og Søgne på guttesiden og med Gimletroll på jentesiden. Alle klubbene de har hatt møter med, har 

vært positive til samarbeid. Styret er imidlertid veldig tydelige på at et eventuelt samarbeid også skal 

gagne Greipstad fotball. Det gjenstår derfor en del arbeide i forhold til denne saken. Et eventuelt 

samarbeid med en annen klubb må være godt utarbeidet og forankret i klubben. Styret vurderer at 

den klubben man i første omgang bør ha en dialog med i forhold til samarbeid, bør være Framsteg.  
 

- 28/17: Rutiner vedrørende spillere fra andre klubber: Det er utarbeidet slike rutiner i trenerbrosjyren 

som ble ferdigstilt I oktober 2018. Sportslig koordinator informerer trenerne om dette på et 

trenermøte.  

Saken kan avsluttes 

 

- 45/17: Planlegging og gjennomføring av sesongavslutning for medlemmene: I 2016 vedtok styret å 

forsøke å etablere en felles sesongavslutning for alle klubbens medlemmer. Dette ble gjennomført i 

fjor da man hadde en sesongavslutning som også hadde fokus på Greipstad idrettslag sitt 100 

årsjubileum.  Styret har registrert at mange av lagene gjennomfører lagvis avslutninger, og ønsker 

derav heller å forsøke å arrangere en kick off før sesongstart 2018. Dette innebærer at det ikke blir 

noen felles avslutning, men at man heller forsøker å etablere en kick off for alle medlemmene før 

sesongstart. Her vil klubben gå inn å bidra økonomisk 

Saken kan avsluttes 

- 49/17: Oppussing av klubbhus: Styret har innhentet tilbud på å få malt alle veggene innendørs på 

klubbhuset. Tilbudet var på 100 000kr.  
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Vedtak: Styret vil vurdere andre måter å pusse opp på, det er uaktuelt å bruke 100 000 kroner på å få 

malt veggene innendørs. Styret ser for seg at en dugnad vil være løsningen for å få dette 

gjennomført. Styret innkaller til en dugnad blant medlemmene i løpet av våren 

Saken kan avsluttes 

07/17 Status arbeidsoppgaver siden forrige møte:  Ole Kr.  

Ingen oppgaver som ikke er håndtert, det settes ikke opp nye oppgaver i forkant av årsmøtet 

 

46/17 Forberedelser til årsmøte Knut 

20.09.17:  

Dato for årsmøte settes, resterende planleggingen utsettes til neste styremøte.  

18.10.17:  

Alle posisjoner er på valg på årsmøtet. Styret har tatt en gjennomgang av hvilke personer som ønsker å 

fratre sine posisjoner. Det er fire personer som har meldt at de ikke ønsker å fortsette i sine posisjoner.  

Dette gjelder leder Ole Kristian Skomedal, nestleder Knut Anders Eldhuset, Fairplay ansvarlig Malene 

Oppheim og utstyr/innkjøpsansvarlig Jardarr Lie. Det vil derfor være nødvendig med 3- 4 nye personer inn i 

styret. Ole Kristian tar ansvar for å publisere dato for årsmøte på Greipstad fotball sin nettside og Facebook 

side. Eksisterende styremedlemmer jobber med å finne personer som kunne tenke seg inn i styret, dette opp 

mot neste styremøte/årsmøte.  

 

Det er ikke etablert noen valgkomité i forkant av dette årsmøtet. Valgkomité før årsmøte 2018 vil bestå av 

de kandidater som trer ut av styret i år. Styret innkaller disse personene i august 2018 for å starte arbeidet 

med å finne kandidater til styret. Styret anbefaler at en person fra det sittende styret trer inn i 

lederposisjonen for å skape mest mulig kontinuitet i styrearbeidet.  

 

47/17 Rutiner/struktur for betaling/utgiftsdekning til trenere i klubben Knut 

20.09.17: 

Saken utsettes til styremøte 18.10.17.  

18.10.17:  

Styret vurderer at betalte trenere i Greipstad fotball også må bidra til klubben på andre måter enn å trene ett 

lag. Styret har en forventning om at betalte trenere feks jevnlig kan gjennomføre treninger med lag i 

junioravdelingen og holde kurs, Styret forventer også at betalte trenere stiller opp på trenersamlinger og 

klubbmøter.  

 

Dette punktet ble også diskutert på trenersamling I Danmark og deltakerne på denne samlingen stiller seg 

også bak disse vurderinger som styret gir i forhold til betalte trenere.  Styret følger dette videre opp ved 

kontrakt inngåelse med betalte trenere.  Styret vil utforme konkrete punkter i forhold til dette i en 

kontraktsinngåelse med betalt trener.  

 

48/17 Greipstadklubb.no Knut 

18.10.17:  

Som en del av avtale som Greipstad fotball har inngått med Scantrade, er det mulig å handle sportsklær og 

utstyr direkte fra Scantrade, uten mellomledd. Dette gjør man ved å opprette en bruker og profil på nettsiden 

Greipstadklubb.no. På denne nettsiden finner man Greipstad treningsdress, shortser, fotballsokker, 

treningsgensere osv.  Ved å opprette egen profil og bruker på denne siden, I og med man handler uten 

mellomledd betyr det at man kan handle disse varene billigere enn de koster i butikk. Styret setter I gang 

følgende tiltak for å profilere dette for sine medlemmer: legge denne informasjonen inn i neste nyhetsbrev, 

sette opp plakat på klubbhuset og legge det ut på nettsiden.  

51/17 Evaluering av trenersamling i Danmark Jan 
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18.10.17 

Styret har fått noen positive tilbakemeldinger på trenersamlingen i Danmark på Facebook. 

 

Styrets evaluering av trenersamlingen er at styret er fornøyde med gjennomføringen av turen og ser at man 

ved å arrangere en slik samling kan gjøre mange positive erfaringer. I tillegg vurderer styret at det at trenere 

og styret møtes i en sosial sammenheng borte fra Hortemo, gjør noe med relasjonene mellom trenerne og 

mellom trenere og styret. Dette er positivt å ta med seg videre i utviklingen av klubben. 

 

Styret ønsker å arrangere en slik tur neste år også dersom økonomien i klubben tillater det. Styret vurderer 

at ved neste tur prioriteres å finne et bosted nærme et sentrum. I tillegg utarbeides det klarere retningslinjer i 

forhold til påmelding og i forhold til frist på å melde seg av turen uten at man må betale egenandelen. I 

tillegg bør man prioritere at det betales inn egenandel på forhånd. 

 

Styret vurderer at de personer som trakk seg fra turen rett før turen skulle gjennomføres, ikke skal betale 

egenandel. 

 

52/17 Økonomi Heidi 

18.10.17:  

Heidi hadde en gjennomgang av status økonomi for Greipstad fotball pr 17.10.17.  

 

- Greipstad fotball gikk 200 126 kr i underskudd i 2016. 

- Pr 13.10.17, ligger klubben ann til å få et overskudd på ca 300 000 kr.  

- Bankbeholdningen på driftskontoen var pr 17.10.17 på 416 959 kr. 

- Bankbeholdningen på kapitalkontoen var pr 17.10.17 på 233 756 kroner(ingen bevegelse fra 2016). 

 

Styret vurderer at det var helt nødvendig å få kontroll på økonomien i 2017. Og det har styret klart. I og 

med klubben vil gå med overskudd i 2017, vil klubben ha mulighet til å sette i gang ulike tiltak neste år. Det 

er for eksempel en mulighet å sette av penger på fond i forhold til anlegg. Dette er penger man kan bruke til 

feks etablering av kaldhall på Hortemo. En annen mulighet er at man kan bruke noe av overskuddet på å gi 

lavere egenandel til medlemmene på LKB cup I 2018.  

 

53/17 Organisering av spillermøte for å kartlegge status for neste år Jan 

18.10.17:   

For å kartlegge hvor mange spillere som kan være aktuelle for et eventuelt juniorlag, må styret innkalle 

gutter på alderstrinnene 99,00,01 og 02 til en fellestrening og til et spillermøte. Jan tar ansvar for å innkalle 

til et slikt møte.  
 

I tillegg tar Knut ansvar for å kontakte Håvard Rygg i forhold til å kartlegge hvor mange jenter som ønsker 

å spille fotball neste år i årsklassene 01, 02 og 03. 

 

 

Eventuelt:  

- Styret har mottatt en søknad av Torfinn Finsådal, på vegne av gutter 16, om økonomisk tilskudd til 

avslutning for laget. Tilskuddet skulle brukes på utgifter til pizza på avslutningen.  

Styret har behandlet denne søknaden på styremøte. Styret sier på generelt grunnlag nei på søknad 

om støtte til lag-avslutning. Styret vurderer at slike avslutninger dekkes av den enkelte spiller selv, 

eller at man kan benytte seg av midler som laget har anskaffet seg ved hjelp av lag-dugnader. Denne 

avgjørelsen tas på grunnlag av at Greipstad fotball har lav kontigent i forhold til sammenliknbare 

klubber og at det derav ikke er anledning til å benytte midler fra Greipstad fotball til å betale for 

spillere på sesongavslutninger. Det foreligger offisielt tilsvar fra styret i saken. 

- Styret har mottatt to søknader fra Marius Aadnøy på vegne av Herre A om 5000 kr i økonomisk 
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tilskudd for å dekke utgifter til en teambuilding der både styre og sponsorer blir invitert.  

I denne saken er styremedlem Aina Berntsen inhabil og er ikke menings- eller stemmeberettiget.   

 

Styret landet også her etter en helhetlig vurdering, at søknaden ikke ble innvilget. Det foreligger 

offisielt tilsvar fra styret i saken.  

Oppfølgningssaker til neste møte:  

46/17 Forberedelser til årsmøte Ole Kristian 

   

   

 

Referent; Kristin N. Schau 

 

Neste styremøte:  15.11.17 kl 19.30-22.00  
 

 

*se neste side for avsluttede sake 
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Avsluttede/ferdig behandlede saker:  

 

Sak nr. Sak Ansvar Avsluttet 

00/17 Godkjenning av referat- løpende hver gang Styret  

01/17 Konstituering av nytt styre- oppgavefordeling/roller Styret 16.02.17 

02/17 Policy LKB cup(antall voksne pr barn, foresatte tilstede på skole etc) Ole Kr. 16.02.17 

03/17 Status påmelding lag seriespill 2017 Knut 16.02.17 

04/17 Fremtidige styremøter(dato, klokkeslett,intervall) Ole Kr. 16.02.17 

05/17 Taushetsplikt styremedlemmer Ole Kr. 16.02.17 

06/17 Søknad til Søgne og Greipstad sparebank ift midler Kristin  22.03.17 

07/17 Status arbeidsoppgaver siden forrige møte Ole Kr.  Ole Kr  --.--.-- 

08/17 Status LKB cup Aina 22.03.17 

09/17 Status og fremdrift ift. Elektronisk medlemsregistrering i ”Min idrett” Knut 22.03.17 

10/17 Status sponsorer og budsjett 2017 Jan/Jardarr 22.03.17 

11/17 Mulighet for medlem i kommunenes idrettsråd Ole Kr. 22.03.17 

12/17 Gjennomgang av verdigrunnlag og målsetning for Greipstad fotball Ole Kr. 19.04.17 

13/17 Rutiner for lagkasser Heidi 19.04.17 

14/17 Fullmakter kredittkonto Heidi 22.03.17 

15/17 Turnering/5er cup på Hortemo Ole Kr. 19.04.17 

16/17 Felles dugnad for hele fotballgruppen Kjetil 22.03.17 

17/17 Akademi Jan 15.05.17 

18/17 Info om fotballforsikringen 2017 Ole Kr. 22.03.17 

19/17 Info om trafikalt grunnkurs Ole Kr. 19.04.17 

20/17 Info om Greipstad IL som kvalitetsklubb Ole Kr. 19.04.17 

21/17 Forespørsel knyttet til kontigent-veteranlag Ole Kr. 19.04.17 

22/17 Forespørsel om bortelagsdrakter- J16 Ole Kr. 19.04.17 

23/17 Søknad om midler til aktiviteter i mottak? Ole Kr. 19.04.17 

24/17 Tur for trener/styre/sponsorer Jan 20.09.17 

25/17 Samarbeidsklubber Jan 18.10.17 

26/17 Utestående krav fra 2016- hva gjør vi videre? Heidi 15.05.17 

27/17 Tilbud om Start keeperskole til klubbens keepere?  Ole Kr. 15.05.17 

28/17 Rutiner for forespørsel vedrørende spillere fra andre klubber Knut 18.10.17 

29/17 Videre strategier ift 2002- laget Ole Kr./Jardarr 15.05.17 

30/17 Strategier for styrearbeid hvor ting ikke fungerer tilfredsstillende i klubben Ole Kr.  13.06.17 

31/17 Orientering fra kommunen vedrørende utgiftsdekning Steffen 20.09.17 

32/17 Evaluering av gjennomføringen av 17 mai dugnad Ole/Malene 13.06.17 

33/17 Vedrørende forespørsler om økonomisk støtte til LKB cup og og til kontigent Ole Kr.  23.08.17 

34/17 Orientering om oppstart for fotball for 1 klassinger høsten 2017 Aina/Kjetil 13.06.17 

35/17 Tiltak for å rekruttere flere dommere Jardarr/Ole Kr 13.06.17 

36/17 Høytaler anlegg og resultattavle- Hortemo Ole Kr.  13.06.17 

37/17 Hvordan innhente egenandel for keeperskole?  Ole Kr 13.06.17 

38/17 Status rebounder Ole Kr.  13.06.17 

39/17 Søknad om økonomisk tilskudd til J15/16 Ole Kr. 13.06.17 

40/17 Søknad om refusjon av tilleggskostnader for hjemreise jmf årets LKB cup Ole Kr.. 13.06.17 

41/17 Rutiner for hvordan man behandler innmeldte saker Steffen 23.08.17 

42/17 Plassering av hjertestarter  Ole Kr. 23.08.17 

43/17 Fremtidig fakturering av Kiwi cup Heidi 23.08.17 

44/17 Trenersituasjonen for lag I junioravdelingen Ole Kr. 20.09.17 

45/17 Planlegging og organisering av sesongavslutning for medlemmene Kjetil 18.10.17 

46/17 Forberedelser til årsmøtet Knut  

47/17 Rutiner/struktur for betaling/utgiftsdekning til trenere i klubben Knut 18.10.11 

48/17 Greipstadklubb.no Knut 18.10.17 
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49/17 Oppussing av klubbhus Ole Kr. 18.10.17 

50/17 GIL care Ole Kr. 20.09.17 

51/17 Evaluering av trenersamling i Danmark Jan 18.10.17 

52/17 Status økonomi Heidi 18..10.17  

53/17 Organisering av spillermøte for å kartlegge status for neste år Jan 18.10.17  
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